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Nr. Dagsorden Bilag/indstillinger Referat 

1 Referat 180827 Bilag. Anders gennemgik kort referatet fra sidste møde. 
Referatet blev godkendt. 

2 Høringssvar Er rundsendt Det udsendte høringsmateriale blev gennemgået. 

Forældrene som vælges til SB vælges almindeligvis til 
skolebestyrelsen for fire år. Elever revisiteres imidlertid 
til skolegang på FOS hvert år. Det betyder, at nogle 
forældre kan sidde i SB uden at have elev på skolen. 
Af denne årsag har bestyrelsen på FOS ønsket at 
reducere valgperioden til to år.  
Af det udsendte forslag til valgmateriale fremgår, at 
forældrerepræsentanter på FOS kun vælges for ét år. 
Dette ønskes rettet til to år. 
Anders og Mia laver et forslag til en formulering på, 
hvordan det rent praktisk kan organiseres. 

Mia gør opmærksom på, at der er møde i Bestyrelsernes 
Fællesråd den 30.10. Det er et godt sted at deltage, da 
der er politikere til stede.  

3 Henvendelse til 
bestyrelsen fra 
forældre ang. fysiske 
rammer. 

Eftersendes mandag. Bestyrelsen blev orienteret om henvendelsen, og det 
blev drøftet. 
Det vil være godt at bringe problematikken omkring 
fysiske rammer med til Bestyrelsernes Fællesråd den 
04.12. 
Mia vil gerne have konkrete og faktiske eksempler med. 
Der sendes et svar til forældrene. 

4 Økonomistatus her-
under forventning til 
regnskab 2018 / tan-
ker om budget 2019. 

v/ Anders Anders gennemgik økonomien 
 
  

5 Nyt fra formanden v/ Mia Mia og Maja skal med til en konference i Skole og 
forældre den 23.-24. november. 
Der startes fredag kl. 13.00, hvor der vil være mulighed 
for at netværke med andre specialskoler. 

6 Status på skolens 
pædagogiske 
udvikling. 

v/ Anders og Gitte Vi arbejdede sidste år med at få udarbejdet en Mission-
vision for FOS og Stendalen.  
Dette år arbejder vi videre med et fælles læringssyn for 
FOS og Stendalen. 



Nr. Dagsorden Bilag/indstillinger Referat 

Der startes ud lørdag den 03.11. Elise Venndt fra CPU er 
tovholder på processen. 

7 Gennemgang af 
principper vedtaget 
af skolebestyrelsen. 

Eftersendes mandag Tanken med gennemgangen af de vedtagne principper 
er at den nye bestyrelse får kigget dem igennem og ser 
på om de er tidssvarende ellers revideres de. 
Der tages ét princip op pr. møde. 
Der startes på næste møde med princippet for lejrskole-
ordning. 

8 Skolebestyrelsen på 
hjemmesiden? 

Bilag på mødet Bestyrelsesmedlemmerne skal skrive under på, at deres 
foto må lægges ud på skolens hjemmeside, og at 
adresse og telefonnr. må fremgå. 
Anders sørger for en formular til næste møde. 

9 Elever efter FOS? 
Status. 

 Der er udvalgt to medarbejdere fra FOS til kommunens 
projekt ”Mod på ledelse”  
Den ene har fået emnet prøver som ansvarsområde. 
Den anden er i gang med at undersøge, hvad der sker 
med eleverne fra FOS, når de forlader skolen. 
Anders udsender link til bog, som omhandler emnet og 
som netop er udkommet. 

10 Fra forældre-
afdelingsrådene. 

 Fremadrettet ønskes 1½ time til møderne i 
afdelingsforældrerådene – gerne med start 16.30. 

11 Fra elevrådet.  Elevrådet vil fremadrettet deltage på to møder om året. 

12 Fra medarbejder-
repræsentanterne. 

  Christian fortalte om planlagt OL på motionsdagen 
næste år. 

 Vi går nu ind i efteråret og vinteren med deraf 
følgende øget sygefravær. Her kan det godt mærkes, 
at vi er ramt på personalemæssige ressourcer. 

13 Meddelelser 
 

  

14 Evt. 
 

  

 

 


